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z posledzelia Zarządn osiedia'.CENTRI]M" w Czechowicachi!;

w dniu 3 kwietnia 2014 roku.
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Posiedzenie Zarądu osiedLa ,.CENTRI]M" odbyło się \ł Szkole Podstawowej Nr 5

im' Mikołaja Kopemiką pŻy ul. Klasźomej 21.

Porądek posiedzenia:

1 ' otwarcie posiedzenia i stwierdzenia prawomocności zebńnia
2' omówienie i podjęcie UchwĄ oraz sprawy bieące'
3. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1.

Posiedzenie prowadził Przewodniczapy Zarzalu osiedla ,,CENTRUM'' Karol Bielas'

który na podstawie podpisalej lisĘ obecności stwierdził prawomocność zebra'nia'

Lista obecności w załapzeniu do protokołu-

Ad. 2.
Przewodnicący Karol Bielas kótko omówił spraqry bieące:

1) Została przekaza:ra hformacja mięszkańcom o naprawie wodociągu i remoncie
'na*ier'c_hni ul. ChafupnicĄ i Chopina. wg' informacji Pracownika Uuędu

Miejskiego zostĄ przydzielone środki na rłymianę nawierzchni u1' Chopina na

dł' i00 m.b', pozostała część będzie rcmontowana jak będą śIodki pienięzne'

2) W zrł'iązLu z nieposzanowaniem piacu żeleni wzdłż deptaku przy ul' Mickięwiczą,- 
kierowcy sa-o"hodó*' którzy parkują przy budpkach wzdłuz deptal:u, plzy

rłyjeździe z posesji przejeżdżają po tawniku na ]'' K]asztomą Skierowano wniosek

do UrŻędy o nasadzenie żywopłotu wzdh' chodnika'

3) Na dzień dzisiejsz} blak odpowiedzi w spńlvie parkingu przebiegającego przez

chodnił na u]' K]aslomei l'

4) Mieszkńcy ui' stawowej i Chafupniczej u'rrioskują o rcmont Mostka na

ul. Chatupniczej ' W tej sprawie Przewodniczący przedstawił do zatwierdzeńa

uch\łałę nr 2 / 2014, kótko omówił Uchwałę oraz przedsta\ł'ił pismo dołączone

do niej, a nastą)nie poddał uchwałę pod głosowanie' Uchwała została podjęta

j ednogłośnie.

5) PrŻeprowadŻono rczmowę \ł sprawie udroŹnienia i pogłębienia rovłl biegnącego od' 
uI. Iio4nłowej pod drogą DK_1. odcinek do pogłębienia i udroznienia od drogi DK 1

do ul. Wofuej.

6) Przewodniczący będzie rozmawiał lł' sprawie napla\ły dróg Marzarrrry i Wiankowej'

Ad. 3.

Po wyczerpaniu porządLr: obrad Przewodniczący Zarządl złkoicz;1ł posiedzenie

i podziękował CzłoŃom Zatz'$l zaprzybycie.
Na łm plotokół zakończono'

Protokołowała: Elżbieta UlbańcŻyk


